

Manchester United Credit Card - Spends Campaign

English Arabic

Terms & Conditions:

- 1. The promotion period of campaign is valid from 15th April 2021 to 30th June 2021.
- 2. The competition is open to existing Manchester United Credit Card customers as well as those apply & get a new Man Utd credit card during promotion period.
- 3. Every transaction done during promotion will be eligible for the competition. At the end of promotion period, number of transactions done by customers will be calculated to decide the number of winners
- 4. Customers who apply & get a new Manchester United Credit Card during promotion period are eligible for following gifts:

New card holders:

- Signed Alex Ferguson book **Highest** number of transactions
- Full team Signed Jersey (Season 19/20) - 2nd highest number of transactions
- Individual Signed Jersey (Season 19/20) - 3rd highest number of transactions
- Full team signed jersey (Season 18/19) - 4th highest number of transactions
- Individual signed jersey (Season 18/19) – 5^{th} highest number of transactions
- 5. Existing Manchester United Credit Card customers will automatically be enrolled into the promotion by using/spending on their Manchester United Credit Card. **Existing Manchester United Credit** Cardholders are eligible for following gifts:

Existing card holders:

- Signed Alex Ferguson book **Highest** number of transactions
- Full team Signed Jersey (Season 19/20) - 2nd highest number of transactions

الشروط والأحكام:

1. تسري الحملة الترويجية من 15 أبريل 2021 حتى 30 يونيو

2. المسابقة مفتوحة لعملاء بطاقة مانشستر بونابتد الائتمانية الحالبين و كذلك للعملاء الذين تقدموا بطلبات جديدة من أجل الحصول على بطاقة مانشستر بونابتد الائتمانية خلال فترة الحملة التروبجية

3. ان كل معاملة منفذة خلال فترة الحملة الترويجية ستكون مؤهلة للدخول في المنافسة. وفي نهاية فترة الحملة الترويجية، سيتم احتساب عدد المعاملات التي قام بها العملاء من أجل تحديد عدد الفائزين. 4. إن العملاء الذين يتقدمون بطلبات جديدة للحصول على بطاقة مانشستر يونايتد الائتمانية خلال فترة العرض الترويجية سيكونون مؤ هلين للحصول على الهدايا التالية:

حملة البطاقات الحدد

- كتاب "أليكس فيرجسون" الذي يحمل توقيعه: للعميل الذي يحقق أعلى عدد من المعاملات
- قميص موقّع من كامل أفراد الفريق (للموسم الكروي 19/20): للعميل الذَّى يحقق ثانى أعلى عدد من المعاملات
- قميص موقّع من أحد أفراد الفريق (للموسم الكروي
- 19/20): للعميل الذي يحقق ثالث أعلى عدد من المعاملات
- قميص موقّع من كامل أفراد الفريق (للموسم الكروي
- 18/19): للعميل الذي يحقق رابع أعلى عدد من المعاملات
- قميص موقّع من أحد أفراد الفريق (للموسم الكروي 18/19): للعميل الذي يحقق خامس أعلى عدد من المعاملات

5. سيتم تسجيل عملاء بطاقة ائتمان مانشستر يونايتد الحاليين تلقائيًا في العرض الترويجي باستخدام/الإنفاق على بطاقة ائتمان مانشستر يونايتد الخاصة بهم. سيتأهل حملة بطاقات مانشستر يونايتد الائتمانية الحاليين

للحصول على الهدايا التالية:

حملة البطاقات الحاليين:

- كتاب "أليكس فيرجسون" الذي يحمل توقيعه: للعميل الذي يحقق أعلى عدد من المعاملات
- قميص موقّع من كامل أفراد الفريق (للموسم الكروي 19/20): للعميل الذي يحقق ثاني أعلى عدد من المعاملات
- قميص موقّع من أحد أفراد الفريق (للموسم الكروي 19/20): للعميل الذي يحقق ثالث أعلى عدد من المعاملات
- قميص موقّع من كامل أفراد الفريق (للموسم الكروي 18/19): للعميل الذي يحقق رابع أعلى عدد من المعاملات
- قميص موقّع من أحد أفراد الفريق (للموسم الكروي 18/19): للعميل الذَّى يحقق خامس أعلى عدد من المعاملات



- Individual Signed Jersey (Season 19/20) - 3rd highest number of transactions
- Full team signed jersey (Season 18/19) - 4th highest number of transactions
- Individual signed jersey (Season 18/19) – 5th highest number of transactions
- 6. Name of player whose individual signed jersey is provided will be decided by Emirates NBD
- 7. Emirates NBD's decision is final with respect to all matters relating to awarding of the entry in competition and shall not be subject to review or appeal by any entrant or by any third party
- 8. Your participation in the competition is considered your agreement that Emirates NBD may contact you
- 9. The entry is neither transferable nor exchangeable and cannot be exchanged for money or money's worth
- 10. By entering the competition each participant unreservedly agrees to these terms and conditions which govern the competition
- 11. By entering the competition each participant agrees to release, discharge and hold harmless Emirates NBD, its legal representatives, affiliates, subsidiaries, agencies and their respective officers, directors, employees and agents from any damages whatsoever suffered or sustained in connection to the competition.
- 12. Emirates NBD reserves the right to alter these terms and conditions at any time and in its sole discretion.
- 13. Emirates NBD reserves the right, at any time, to cancel, modify or suspend the competition if, in its sole judgement, the competition is not capable of being conducted as specified.
- 14. Emirates NBD reserves the right to disclose winner's name and identity.
- 15. The competition and these terms and conditions are governed by UAE law shall have exclusive jurisdiction to settle any dispute or claim that arises out of or in connection with these terms and conditions.

6. يتم تحديد اسم اللاعب الذي وقع اسمه على القميص من قبل بنك

الإمارات دبي الوطني 7. يعتبر قرار بنك الإمارات دبي الوطني نهائيًا فيما يتعلق بجميع الأمور المتعلقة بمنح فرص المشاركة في المنافسة ولن يخضع هذا القرار للمراجعة أو للاستئناف من قبل أي مشارك أو من قبل أي طرف

.8 تعتبر مشاركتك في المسابقة بمثابة موافقة منك على أنه سيجوز لبنك الإمارات دبى الوطنى التواصل معك.

.9. إن فرصة المشاركة غير قابلة للتحويل أو للاستبدال ولن يمكن استبدالها مقابل المال أو مقابل ما يعادلها.

10. إن الدخول في المسابقة، يعني موافقة كل مشارك، ومن دون تحفظ، على هذه الشروط والأحكام التي تحكم المسابقة.

11. يو افق كل مشارك من خلال مشاركته في المسابقة، على عدم تحميل كل من بنك الإمارات دبي الوطني، ومَمثليه الَّقانونيين، والشركاتُ التابعُّة له، والشركات المورّدة، والوكالات وموظفينها، والمديرين، والموظفين والوكلاء، من مسؤولية وقوع أية أضرار، مهما كان نوعها، تم التعرض لها أو حصلت خلال المسابقة

> 12. يحتفظ بنك الإمارات دبي الوطني بحق تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت وفقاً لتقديره الخاص.

13. يحتَّفظُ بنكَ الإمارات دبي الوطني، وفي أي وقت، بحق إلغاء، تعديل، تعليق المسابقة إذا (وحسب تقدير الشخصي) لم يكن بالإمكان القيام بهذه المنافسة على النُحو المحدد.

14. يحتفظ بنك الإمارات دبي الوطني بالحق في الكشف عن اسم الفائز

15. تخضع المسابقة و الشروط و الأحكام الخاصة بها للاختصاص القضائي الحصري في دولة الإمارات العربية المتحدة وذلك لتسوية أي نزاع أو مطالبة تنشأ عن أو فيما يتعلق بهذه الشروط والأحكام.



- 16. Transactions on the Eligible Credit Card in the form of Dial-A-Cheque, Loan on Card, reversals, refunds, cash withdrawals (domestic or international), disputed purchases during the Offer Period will be excluded from the competition.
- 17. Winners will be announced by Emirates NBD after the 60 days of the end date of promotion period and will be contacted and verified through registered mobile number and email address. In the event that, for any reason whatsoever, the winner fails to respond, within fourteen (14) days, such winning entrant shall be deemed to have forfeited his / her claim to the entry to the competition.
- 18. The terms and conditions are between the entrants and Emirates NBD and Emirates NBD will be fulfilling the prize.

16. إن العمليات المنفذة ببطاقة الائتمان المؤهلة والتي تكون بشكل شيك تحت الطلب، قرض على البطاقة، عمليات التعويض، إسترداد للمبالغ، السحوبات النقدية (محلية و/أو دولية)، المشتريات التي ماتزال محل خلاف، والمنفذة ضمن فترة العرض، ستكون مستثناة من الدخول في المنافسة

17. سيقوم بنك الإمارات دبي الوطني بالإعلان عن اسماء الفائزين بعد 60 يومًا من تاريخ انتهاء فترة العرض الترويجي وسيتم التواصل معهم والتحقق منهم من خلال رقم الهاتف المتحرك وعنوان البريد الإلكتروني المسجلان لدى البنك. وفي حالة عدم قيام الفائز، ولأي سبب من الأسباب، بالرد غضون أربعة عشر (14) يومًا، سيعتبر هذا المشارك الفائز قد خسر حقه في المطالبة / حقها في المطالبة بالمشاركة في المسابقة.

18. الشروط والأحكام هي بين المشاركين وسوف يحقق بنك الإمارات دبي الوطني وبنك الإمارات دبي الوطني الجائزة.